
INTERPELLATIE : STAND VAN ZAKEN SKATEPARK(EN)

In de ontwikkeling van het skate- en sportterrein deed ik reeds 3x een interpellatie. 

Bij aanvang van de legislatuur of het voorziene traject met een betonnen aaneengesloten geheel zou worden 
verdergezet. Bij aanvang van Corona of er omwille van de vraag naar buitenbeweging geen huur voor 
buitentoestellen mogelijk zou zijn. 

Na een jaar legislatuur was het antwoord nog steeds dat we geduld moesten hebben. Alles zou in een goed 
overleg met de ruimere buurt en betrokkenen worden bekeken.

Ondertussen zijn we voorbij de helft van de legislatuur. Enkele jongeren die gebruik maken van de skaterampen 
richtte voorbije zomer een schrijven naar de jeugddienst en het algemeen mailadres van de gemeente en 
kregen het antwoord dat er geen ruimte meer was voor bijkomende toestellen.
De jongeren namen daar geen genoegen mee en startte een petitie op… Tot verassing van de burgemeester 
konden we in de krant vernemen.

Wat werd er de voorbije jaren reeds van acties ondernomen en hoe wil de bevoegde schepen hiermee verder 
gaan.

Opgemaakt door,

Roel Vermeesch
Onafhankelijk raadslid
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